
 Zápisnica č. 5 školský rok 2023/2024 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  17.01.2024  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky,  pavilón  F,  ZŠ  Belehradská  21, 
 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Marek  Fedoročko,  Daniela  Geletková,  Jana  Vlková,  Anna  Petrašková, 
 Štefan  Kondáš,  Lenka  Kiselová,  Iveta  Vajdová,  Štefánia  Pčolová,  Zuzana  Ko�anová,  Peter  Takáč,  Marián 
 Feňovčík,  Adriána  Šudíková,  Mária  Šimaľová,  Slavomír  Čuchta,  Zuzana  Novysedláková,  Mgr.  Mária 
 Horváthová hosť - riaditeľka školy. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2023/2024 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 prvom zasadnu� RRŠ v kalendárnom roku 2024. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  31.12.2023.  Stav  účtov  v  banke 
 bol  13  824,12  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  bolo  1  006,67  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok 
 2023/2024  bolo  spolu  11  810  €,  a  to  za  589  žiakov  v  plnej  výške,  z  toho  12  v  hotovos�,  od  3  žiakov  prišla 
 polovica poplatku ZRPŠ a 4 platby boli duplicitné. 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová  informoval o: 
 ●  vyzbieraní  poplatku  ZRPŠ  v  hotovos�,  kde  sa  ku  konaniu  zasadnu�a  podarilo  vyzbierať  tento 

 poplatok  ešte  za  22  žiakov.  Zároveň  p.  riaditeľka  dodala,  že  aj  7.B  je  na  100%  úrovni  vyplatenos� 
 poplatku ZRPŠ, pretože poplatok nezapla�li už iba zahraniční žiaci. 

 ●  triednych  ak�voch,  ktoré  sa  budú  konať  vo  štvrtok  18.01.  a  o  klasifikačnej  porade,  ktorá  sa  bude 
 konať 25.01.2024. Tento rok nebudú polročné prázdniny. 

 ●  konaní karnevalu pre 1.stupeň - 02.02.2024. 
 ●  lyžiarskom  výcviku,  ktorý  sa  začne  v  druhom  februárovom  týždni  v  LS  Jahodná.  P.  riaditeľka 

 vysvetlila,  že  dotácia  vo  výške  150  €  postačuje  na  inštruktora,  vleky  a  obed,  že  spoločnosť,  ktorá 
 zabezpečuje  výučbu  ako  bonus  ponúka  požičanie  lyžiarskeho  výstroja  GRÁTIS.  Doprava  je 
 zabezpečovaná  spoločnosťou,  na  ktorú  dotácia  nepostačuje  a  preto  rodič  musí  dopla�ť  35  €  za 
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 dopravu.  Úrazové  poistenie  a  poistenie  pro�  krádeži  zabezpečuje  spoločnosť,  ktorá  bude  robiť 
 výučbu. 

 ●  práve  prebiehajúcom  plaveckom  výcviku  v  3.ročníku,  jedna  trieda  ho  už  úspešne  ukončila  a  v  deň 
 konania  zasadnu�a  im  boli  odovzdané  diplomy  (zaujímavým  zistením  pri  tomto  plaveckom 
 výcviku  bolo,  že  5  de�  pred  výcvikom  nikdy  nebolo  v  bazéne  a  11  de�  nevedelo  vôbec  plávať,  na 
 konci výcviku sa iba jeden žiak nenaučil plávať) a aj  tu vidno dôležitosť tohto plaveckého výcviku. 

 ●  školských  financiách  -  v  prospech  školy  sa  podarilo  minúť  všetky  peniaze  z  rozpočtu  pre  rok  2023. 
 Nakúpilo  sa  6  interak�vnych  monitorov,  ktoré  sa  už  namontovali.  Zároveň  sa  z  úspešnej  dotácie 
 nakúpili  programy,  ktoré  sa  budú  používať  na  rôznych  vyučovacích  hodinách  na  2.  stupni 
 (chémia, biológia, fyzika, matema�ka a podobne). 

 ●  maľovaní  10  tried  na  2.  stupni  a  4  tried  na  1.stupni  +  podarilo  sa  zakúpiť  aj  nový  potrebný 
 nábytok. 

 ●  keďže  mesto  ako  zriaďovateľ  školy  funguje  opäť  v  rozpočtovom  provizóriu  (nie  je  prijatý 
 rozpočet  mesta  pre  rok  2024),  tak  za  mesiac  január  už  prišla  platba  od  mesta  vo  výške  1/12 
 minuloročného rozpočtu. 

 ●  nega�vnom  prekvapení  po  zimných  prázdninách  v  súvislos�  s  FA  za  teplo  vo  výške  22  800,-  €,  kde 
 nepomohlo  šetrenie  -  temperovanie  školy  počas  prázdnin,  pretože  vyúčtovanie  je  žiaľ  nastavené 
 na  dodané  teplo  na  merači  na  vstupe  do  budovy  a  nie  na  teplo  reálne  využité.  Takže  s�ahnu�e 
 ven�lov v triedach nepomohlo ušetriť peniaze. 

 ●  pozi�vnych  výsledkoch  z  úsporných  opatrení  na  spotrebe  elektrickej  energie,  kde  sa  podarilo 
 znížiť  FA  z  výšky  5  600,-  €  na  FA  vo  výške  3  030,-  €.  Táto  úspora  sa  dosiahla  komplexnou  výmenou 
 osvetlenia v budove školy na nové, moderné led svie�dlá. 

 ●  valen�nskej pošte, ktorá sa koná každoročne a je u žiakov obľúbená - 14.02.2024. 
 ●  blížiacom  sa  ukončení  tanečného  kurzu  slávnostnej  akcie  s  názvom  Venček,  ktorá  sa  nakoniec 

 bude  konať  15.02.  v  školskej  jedálni,  kde  sa  vyzdobia  stoly  a  zabezpečí  sa  catering.  K  tomuto 
 miestu  konania  sa  dospelo  po  prieskume  cien  za  osobu  v  Glorii  palace,  GES  klube  a  pod.,  kde  sa 
 cena  za  osobu  vyšplhala  na  takmer  40,-  €.  Pri  zvýšených  nákladoch  rodičov  na  oblečenie  a  kurz 
 tanca,  požiadali  rodičia  o  možnosť  konania  akcie  v  priestoroch  školy,  náklady  tak  klesli  takmer  o 
 polovicu.  Tanečný  kurz  absolvuje  29  žiakov  7.-9.  ročníka.  P.  Poprocký  (tanečný  inštruktor)  - 
 pochválil  prácu  s  deťmi  (dobre  sa  mu  s  deťmi  pracovalo),  aj  priestorové  podmienky  školy.  Bolo 
 ťažké  vybrať  termín  konania  akcie,  pretože  rodičia  mali  výhrady  k  termínu  v  priebehu  týždňa, 
 prípadne  k  piatkovému  termínu  pred  jarnými  prázdninami.  De�  budú  tancovať  rodičovský  tanec, 
 učiteľský  tanec,  budú  mať  dámsku  a  pánsku  volenku,  budú  si  voliť  kráľa/kráľovnú  tanečného 
 parketu  odovzdaním  buď  venčeka  (dievčatá  odovzdajú  chlapcom)  alebo  náhrdelníka  (chlapci 
 odovzdajú dievčatám). Snáď sa táto akcia stane školskou tradíciou. 

 ●  konaní sa valen�nskej párty pre 2. stupeň - 16.02.2024 
 ●  školskom  mlieku,  ktoré  budú  de�  najbližšie  dostávať  vo  februári  2x  1  liter.  Mlieko,  ktoré  si  de� 

 neprevezmú do určitého dátumu musí škola vrá�ť späť. 
 ●  projekte  Foodbox,  ktorý  je  v  štádiu  realizácie.  V  prípade,  že  by  sa  vyzbieralo  jedlo,  ktoré  by  si 

 nevzali  ostatní  spolužiaci,  tak  je  potrebné  nájsť  organizáciu,  ktorá  by  to  jedlo  prijala,  na  sídlisku, 
 nemáme  ani  domov  sociálnych  služieb,  ani  azylový  dom,  ani  nič  podobné.  Preto  má  škola  obavu 
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 z  takého  prebytku  potravín,  s  ktorým  nemôže  nakladať.  Hľadá  sa  riešenie,  pravdepodobne  sa 
 foodbox  zriadi  a  uvidí  sa,  ktoré  potraviny  budú  vo  veľkom  množstve  ostávať.  P.  Fedoročko  sa 
 podujal,  že  bude  �eto  veci  odnášať  do  zariadení  na  podporu  osamelých  rodičov  alebo  ľudí  v 
 núdzi aby nevyšlo nazmar. 

 ●  vyčlenenom  priestore  v  knižnici  pre  knihy,  ktoré  môžu  žiaci  doniesť  zo  svojej  vlastnej  knižnice  na 
 zapožičanie  pre  ostatných  spolužiakov.  Aj  tento  projekt  je  v  štádiu  realizácie,  avšak 
 pravdepodobne  kvôli  cenám,  ktoré  rodičia  za  knihy  museli  zapla�ť,  sa  táto  myšlienka  za�aľ 
 neujala a žiaci svoje knihy na zapožičanie nedoniesli. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  a  realizovaných 
 projektoch na šk. rok 2023/2024: 

 ●  p.  Čavarová  poďakovala  rodičom,  ktorí  už  ZRPŠ  na  tento  školský  rok  uhradili.  Najlepšie  uhradené 
 poplatky  za  ZRPŠ  má  trieda  2.D  a  7.B  a  to  na  úrovni  100%,  triedy  1.A,  1.B,  1.C,  1.D,  2.B,  2.C,  3.A, 
 3.B,  3.C,  3.D,  4.B,  4.C,  4.D,  5.A,  5.B,  8.A,  9.A  na  úrovni  80-99%,  najhoršie  je  na  tom  9.B, 
 uhradených  má  iba  47%  a  triedy  6.C  a  7.C  majú  uhradených  do  59%,  ostatné  triedy  sa  hýbu 
 medzi uhradenosťou 60-79%. 

 ●  p.  Čavarová  a  p.  Fedoročko  požiadali  členov  RRŠ,  aby  na  triednych  ak�voch  pripomenuli  rodičom 
 potrebu  nahlásiť  tento  mesiac  zamestnávateľovi  zámer  poukázať  2%  z  daní.  To  je  prvý  krok  k 
 tomu, aby ich následne mohli komukoľvek darovať. 

 ●  P.  Fedoročko  informoval  RRŠ,  že  na  decembrovom  zastupiteľstve  sa  síce  odsúhlasili  naše  žiados� 
 o  dotáciu,  avšak  finančná  situácia  v  nadväznos�  na  mesto  Košice  je  natoľko  vážna,  že  MČ  musí  na 
 mimoriadnom  zastupiteľstve  prerokovať  svoje  rozhodnu�e  a  v  prípade  potreby  navrhne  šetrenie, 
 alebo  aspoň  zníženie  dotácií.  Zároveň  nás  informoval,  že  aj  peniaze,  ktoré  sú  navrhnuté  v 
 rozpočte  MČ,  sú  �ež  neisté  (týka  sa  Letného  kina).  Zároveň  RRŠ  informoval,  že  na  účet  nám 
 prišiel  dar  v  hodnote  500  €,  od  spoločnos�  MPV  Družstvo,  ktorý  bude  použitý  na  rozvojové 
 projekty pre de�. 

 ●  P.  Fedoročko  RRŠ  informoval,  že  nový  stroj  na  posilňovanie  hrudníka  bude  nanovo  osadený 
 koncom  februára  až  začiatkom  marca  2024.  Tak�ež  požiadal  členov  RRŠ,  aby  mu  preposlali 
 nejaké  výzvy  na  získanie  dotácie,  či  grantu,  ak  na  nich  natrafia,  aby  sme  sa  ako  RRŠ  mohli  o  �eto 
 externé zdroje uchádzať. 

 ●  p.  Čavarová  a  p.  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  možnos�  akcie  Chemická  show  namiesto 
 plánovanej  akcie  Kúzelná  fyzika.  V  budúcnos�  by  sa  mohli  �eto  akcie  striedať.  Pán,  ktorý  robí 
 túto  Chemickú  show  má  podporu  z  ministerstva  a  tým  pádom  by  sme  vedeli  zorganizovať  akciu 
 pre  celý  2.  stupeň,  cena  bola  v  roku  2023  2€/žiaka.  Chémia  je  “výbušnejšia”  a  preto  bude 
 potrebné  zabezpečiť  podlahu  a  prihliadať  na  dlhšiu  prípravu  pomôcok  na  samotné  predstavenie. 
 V  prípade  potreby  zapožičiame  techniku  na  ozvučenie,  lebo  z  referencií  vyplynulo,  že  pána  bolo 
 slabo  počuť,  nevieme,  či  došlo  k  zlepšeniu.  P.  Fedoročko  prezis�  voľné  termíny,  predbežne  sme  sa 
 dohodli  na  13.02.  alebo  15.02.2024.  Prebehlo  hlasovanie,  kde  prítomní  členovia  jednohlasne 
 schválili  tohtoročné  organizovanie  Chemickej  show  pre  žiakov  2.  stupňa  namiesto  Kúzelnej  fyziky. 
 Prítomných  bolo  16  členov  RRŠ,  z  toho  1  rodič  zastupoval  2  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu 
 bolo k dispozícii 17 platných hlasov.  Za bolo 17, 0 bolo pro�, zdržali sa 0. 
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 ●  P.  Fedoročko  a  p.  Čavarová  konštatovali,  že  v  marci  bude  RRŠ  prehodnocovať  organizáciu  akcií  na 
 2.  polrok  v  súvislos�  s  dotáciami  od  MČ  a  rozpočtom  MČ  (Deň  zdravia  a  športu,  Športová, 
 olympiáda, Letné kino a pod.). 

 K  bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  Rodičia  navrhli,  aby  sa  v  septembri,  v  novom  školskom 
 roku  urobil  prieskum  ohľadom  lyžiarskeho  výcviku  pre  7.ročník  a  rodičia  budú  môcť  vyjadriť  záujem  buď 
 o  denný  alebo  týždenný  kurz.  Samozrejme,  že  menšina  sa  bude  musieť  prispôsobiť  väčšine.  Treba  vziať  v 
 úvahu  náročnejšie  zabezpečenie  organizácie,  čo  sa  týka  dozorovania  a  zodpovednos�  učiteľov.  Treba  brať 
 do  úvahy  aj  dostupnosť  lyžiarskeho  strediska  a  ubytovania  (Jahodná,  Drienica,  Telgárt,  a  pod.),  viac 
 kilometrov  môže  byť  viac  peňazí.  Jeden  z  rodičov  spomenul  možnos�  zníženia  nákladov  na  prepravu  tým, 
 že  v  1  aute  by  sa  prepravovala  lyžiarska  výstroj  a  de�  by  cestovali  vlakom  s  preukazom  pre  žiaka 
 (zvýhodnené  cestovanie  -  možnosť  100%  zľavy  z  cestovného).  Jeden  z  rodičov  znova  pripomenul 
 požiadavku  zobraziť  poplatok  8.-  €  na  režijné  náklady  pre  školskú  jedáleň  v  EduPage,  tak  ako  to  je  s 
 poplatkom  pre  ŠKD.  P.  riaditeľka  odobrila  takúto  možnosť.  P.  Fedoročko  diskutoval  o  potrebe  otestovať 
 nový  systém  na  platenie  poplatku  ZRPŠ,  pripomenie  sa  p.  zástupcovi  Semaničovi  vo  februári  po  uzavre� 
 prvého  polroku.  Slávnostné  vyhodnotenie  zberu  gaštanov  je  plánované  v  deň  odovzdania  výpisu 
 polročných vysvedčení. Zber zubných kefiek nemá taký úspech ako zber batérií. 

 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  usporiadanie chemickej show pre žiakov 2. stupňa ZŠ namiesto Kúzelnej fyziky; 
 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na štvrtok 15.02.2024 o 17:00 v školskej kuchynke na 

 prízemí v pavilóne F. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. sa poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 18.01.2024 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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